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Hallituksen kokous 14/2022

Aika: 15.4.2022, klo 14.15

Paikka: Zoom-etäkokous

Paikalla:
Hallitus
Ulrica “Ullis” Bladh (puheenjohtaja)

Iida Saaristomaa (sihteeri)

Inkeri Nora (saapui kohdassa 6, poistui ja palasi kohdassa 15.3)

Juho Alin

Julia Sippala

Laura Puusola

Milja Parviainen

Rahim Ahsanullah

Rebekka Sihvola

Ruusu Nurmi

Tuukka Pallonen

Muut läsnäolijat
Elina Ståhlberg (saapui kohdassa 10.1, poistui kohdassa 9.1)

Otto Matula (poistui kohdassa 14.1)

Ella Aaltonen (poistui kohdassa 14.1)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 14.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Laura Puusola ja Ruusu Nurmi.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi seuraavin muutoksin:

- Lisätään kohdat 11.1. Yrityssuhdetiimin workshopin tuloksia, 11.2. Athene Jobs

-käytännöt, 11.3. Yhteistyösopimusten hintojen päivitys ja 11.4. Wapun ajan

sponssit ja tapahtumat, ja siirretään seuraavia kohtia vastaavasti.

- Lisätään kohta 14.1. Uusien Häryjen esittäytyminen ja siirretään seuraavia

kohtia vastaavasti.

5. Ilmoitusasiat
Uudet häirintäyhdyshenkilöt Otto ja Ella kävivät kokouksessa esittäytymässä. Rahim

vietti 24-vuotissynttäreitä ja hänellä oli kakkua.



6. Kuulumiskierros
Ruusu: Edelleen väsynyt pöpön jäljiltä, mutta menee kotikotiin viikonlopuksi ja toivoo,

että elämä voittaa taas.

Julia: Vähän ulapalla tällä hetkellä ja on nähnyt levottomia unia.

Laura: Lomaillut ja tehnyt ristikoita sängyssä Netflixin kera tänään.

Milja: Elelee terveellistä elämää, käy avannossa ja syö hyvää ruokaa.

Inkeri saapui 14.20.

Tuukka: Kokkailee ruokaa. Pyhäpäivästä seurannut vapaapäivä on jees.

Inkeri: Melkein unohti kokouksen. Viettämässä perhelomaa Raumalla.

Rebekka: On myös lähdössä porukoille saunomaan ja syömään hyvää ruokaa. Tällä viikolla

ollut pari yllätysmärkää.

Juho: Aurinkoinen sää ja wapun tuoma jano mielen päällä.

Rahim: Matkaamassa Turkua pitkästä aikaa. Täysikäisyys tuntuu hyvältä.

Otto: Hyvä fiilis, sillä eilisen tentin jälkeen uskaltaa sanoa että ⅘ matikoista on suoritettu.

Ella: Hyvää kuuluu, matkalla porukoiden luo.

Iida: Väsyttää viimeisen parin päivän jälkeen, mutta Qkkachat oli huikea ja on pitkästä

aikaa perheen luona.

Ullis: Qkkachatin jälkeen hyvä fiilis. Vielä pari dedistä työn alla, sitten pääsee nauttimaan

pääsiäisestä.

Siirryttiin kohtaan 14.1.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Otso Koiso-Kanttila Wiipurilainen osakunta vuosijuhlat 67,50 € Hyväksytty

Alessa Aila Namubuffan täyttö 5.4. 397,31 € Hyväksytty

Milja Parviainen IK vujulahjaan Smoothie 5,00 € Hyväksytty

Alladi Janesh
Serving food and soft drinks to the people

visited the event on 03.04.2022
46,54 € Hyväksytty

Meri Ruuska Tour of the Nordics 300,00 € Hylätty

Nestori Lautanala Laulusaunaan eväät 10.4. 21,08 € Hyväksytty

Nestori Lautanala Paperia laulukirjatoimikunnalle 1,95 € Hyväksytty

Maria Oehlandt

Kuluilla hankittiin mehua ja vichyvettä

infoalumni Jooel Frimanin

puhujatapahtumaan ke 30.3.

8,46 € Hyväksytty



Juho Alin VOO vujulahja 14,79 € Hyväksytty

Juho Alin 8.4 Hermannisitsien vujulahja 15,00 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Polyteknikkojen kuoro ry

Kvartetin esiintyminen Athenen

kaverisitseillä 390,00 € Hylätty

Merkillinen.fi Athene -haalarimerkkejä 2000kpl 1 052,97 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin Oskar Korhonen killan varsinaiseksi jäseniksi ja Anna-Mari

Kallioinen ehdollisesti killan varsinaisiksi jäseneksi mikäli hän on maksanut

jäsenmaksun.

8.2. Dekaanilounas
Ullis kävi maanantaina dekaanilounaalla. Jälleen kerran keskusteltiin etä- ja

liveopetuksesta. Myös Riston tulevaisuus tuotiin taas esille ja koulu tiedostaa

tilanteen.

8.3. Pöytäkirjojen allekirjoitukset
Eversignissa on viisi dokumenttia odottamassa allekirjoittamista, joten Ullis

muistutti käymään allekirjoittamassa, etteivät allekirjoituspyynnöt ehdi

vanheta ja allekirjoitukset kasautuisi loppuvuodeksi.

8.4. Muut esille tulevat asiat
-

Siirryttiin kohtaan 10.

9. Phuksi- ja ISOasiat
9.1. Ajankohtaiset asiat

WappuPhuksiWaari Elina tuli päivittelemään phuksiasioita. Kevätretki oli

onnistunut. Yöjäynä-joukkue on valittu ja aloitusmiitti pidetty. Keskusteltiin

phuksisektorin budjetin kasvattamista noin 150€ peijaisten suhteen. Päädyttiin

siihen, että tämä on ok.

Laura on pohtinut kevätretken konseptin päivittämistä ensi vuonna, sillä

phuksien määrä kasvaa ja sellaisenaan konsepti on todella rankka.

Elina poistui 14.51.
Siirryttiin kohtaan 11.



10. MKV-asiat
10.1. Ajankohtaiset asiat

Eilen oli IK x Athene yhteinen KV-opiskelijoiden tapahtuma, joka meni

mukavasti. Qkkachatissa oli toista vuotta International Corner, jossa Rahim oli

osallisena.

Viime vuoden KVTMK on puurtanut phuksipeijaisten parissa ja myös uusi

KVTMK osallistuu järjestelyihin.

Elina saapui 14.46.
Siirryttiin kohtaan 9.

11. Yrityssuhteet
11.1. Yrityssuhdetiimin workshopin tuloksia

Ysvitiimillä oli eilen workshop sektorin asioista, mistä lisää alla.

11.2. Athene Jobs -käytännöt
Ysvitiimi on pohtinut, että Athene Jobs -TG-ryhmään rajoitettaisiin

mahdollisuuksia ilmoittaa työpaikkailmoituksia ilmaiseksi. Tällä vältyttäisiin

maksamattomien mainosten ongelmilta.

Kokouksessa nostettiin esille huoli siitä, että työpaikkailmoitukset päätyisivät

#purkusessioon. Keskusteltiin siitä, millainen tämä muutos on kiltalaisten

näkökulmasta kun ilmaiset ilmoitukset kuitenkin tuovat kiltalaisille lisäarvoa.

11.3. Yhteistyösopimusten hintojen päivitys
Hintojen nostamista on pohdittu, sillä Athene on hyvin tavoiteltu

yhteistyöjärjestö.

11.4. Wapun ajan sponssit ja tapahtumat
Tällä hetkellä tiedossa 300€ sponsorointi Accenturelta ja 60 pulloa skumppaa

Augustilta Wappulaivaan.

11.5. Ajankohtaiset asiat
-

12. Opintoasiat
12.1. Kandipullat

Vuoden ensimmäiset kandipullat olivat keskiviikkona. Paikalle ei saapunut

hirveästi valmistuneita, mutta pullat maistuivat.

12.2. Kesäkurssikysely - tulokset
Tulokset välitettiin Mari Knuuttilalle ja Mari välitti ne eteenpäin.

12.3. Kysely lähiopetukseen siirtymisestä - tulokset
Tulokset esiteltiin SCI:n Education Management -tiimille. Koulu olisi kaivannut

konkreettisempia tuloksia, mikä on haastavaa näin subjektiivisen aiheen

tiimoilta.



12.4. Muut esille tulevat asiat
-

13. Viestintä
13.1. Mailchimp ja sähköpostilistojen päivitys

Milja on työstänyt sähköpostilistojen uusia järjestelyjä ja toivoo, että asiat

lutviutuvat ja viikkiksen saa maanantaina lähetettyä.

13.2. Muut esille tulevat asiat
-

Siirryttiin kohtaan 14.2.

14. Yhteisö
14.1. Uusien Häryjen esittäytyminen

Ella ja Otto ovat tänä vuonna ensimmäistä kertaa Athenen

häirintäyhdyshenkilöinä, joten he tulivat esittäytymään kokoukseen. He ovat

molemmat IV20 edustajia, innoissaan härytoiminnasta ja tavoitteena

häry-toiminnalle olisi madaltaa kynnystä ottaa häryihin yhteyttä.

Ella ja Otto poistuivat 14.29.
Siirryttiin kohtaan 7.

14.2. Megaskaban vuosikurssikisan palkinto
IV21 voitti Megaskaban vuosikurssikisan, joten pohdittiin mahdollista palkintoa

heille. Lakkienjaon yhteydessä jaettavat jäätelöt olisi helppo tapa saavuttaa

kaikki phuksit.

14.3. Toimarirallin arviointi
Wappukiireiden takia arvioinnit on jääneet taka-alalle. Koitetaan arvioida

toukokuun alussa.

14.4. OLOcam
Pohdittiin mahdollisuutta siirtää OLOcam salasanan taakse. Se olisi kuitenkin

melko työläs projekti, joten ei koeta siirron olevan kriittinen.

14.5. Wappu 2022 haalarimerkki
Pohdittiin, että viime vuoden tapaan kiltalaisille olisi jaossa haalarimerkki, jonka

voisi tienata osallistumalla muutamaan killan wapputapahtumaan.

14.6. Muut esille tulevat asiat
-



15. Tapahtumat
15.1. Wappusitsit lähestyy

Wappusitsien tuoliongelmasta on selvitty, sillä ne lainataan kyltereiltä. IE on

pohtinut silliksen kiintiön kasvattamista, sillä jonoa on.

15.2. Kaikkien aikojen pikkuIE-  ja hallitussitsien tilannetarkistus
Kaikkien aikojen hallitussitseille on etiskelty työvoimaa muista Otaniemen

hallituksista. SIK ilmoitti halukkuutensa, jos mentäisiin heidän vastaavaan

tapahtumaan työvoimaksi. Kunhan työvoima varmistuu lähdetään selvittämään

päivämäärää ja tilaa.

PikkuIE-sitsit eivät ole hallituksen vastuulla, ne joko järjestyvät tai eivät

järjesty.

15.3. Tilakähmyt 3.5.
Syksyn tilavarausten kähmyt alkavat 3.5. Pistetään Sheets pystyyn, ja ruvetaan

suunnittelemaan kesän ja syksyn tilatarpeita.

Inkeri poistui 15.21.
Inkeri palasi 15.23.

15.4. Syksyn yhteistyötapahtumat
Koneinsinöörikilta ja Fyysikkokilta ilmoittivat halukkuutensa järjestää meidän

kanssa yhteisiä tapahtumia syksyllä. Keskusteltiin tästä ja pohdittiin jo sovittuja

syksyn yhteistapahtumien kuvioita. Varmistetaan, että tasapaino pysyy yllä.

15.5. Muut esille tulevat asiat
Wappulaivan ilmo aukeaa ensi viikon tiistaina. Tapahtumaan otetaan kaksi

laivaa, sillä kysyntää riittää.

16. Muu toiminta
16.1. Kiltatuotteet

Kiltatuotetilaus sulkeutui maanantaina. Myös vyötilaus edistyy.

16.2. Wappuworkshop
Workshopataan ensi viikolla wapun tapahtumista, vastuista ja järjestelyistä.

Ullis tekee pollin, johon toivotaan vastauksia asap.

16.3. Palautekeskustelu
Ullis haluaisi pitää hallituksen yhteisen palautekeskustelun toukokuun aikana.

Pohditaan ajankohtaa myöhemmin.

16.4. Hallitushärpäke
Pohdittiin mahdollista hallitushärpäkettä, josta on ollut Slackissa ideointia.

Jatketaan brainstormausta ja yritetään edistää hankintaa mahdollisimman pian.



16.5. AH22 x PROH22 – jaksaminen hallitustyöskentelyssä -workshop
Järjestetään 24.5. klo 18 AYY:n keskustoimistolla.

16.6. Sakkojen päivitys
Annettiin Inkerille kaksi (2) sakkoa, yksi viime viikon kuulumisten

puuttumisesta ja toinen kokouksesta myöhästymisestä. Annettiin Rebekalle

kaksi (2) sakkoa pöytäkirjan tarkastuksen myöhästymisestä 2 päivää. Annettiin

Rahimille neljä (4) sakkoa pöytäkirjan tarkastuksen myöhästymisestä 4 päivää.

Annettiin Rahimille, Tuukalle, Ruusulle ja Rebekalle kullekin kaksi (2)

performanssisakkoa kahden doodlen myöhästymisestä. Annettiin Juholle,

Lauralle ja Miljalle kullekin yksi (1) performanssisakko yhden doodlen

myöhästymisestä.

16.7. Pöytäkirjojen tarkastukset
Ajan tasalla ja netissä. Hurraa!

17. Muut esille tulevat asiat
5. periodin vakiokokousaika on haastava, sillä ei löytynyt kaikille täysin sopivaa aikaa,

mutta kokoustetaan torstaisin 09.15-11.00.

18. Seuraava kokous
21.4. kello 09.15.  Eväsvuorossa Iida.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 15.42.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Laura Puusola Ruusu Nurmi

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Ulrica Bladh Iida Saaristomaa


